
  همدان -فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادسرآمد- در 
جلسه ای که  با حضور شــهردار،  مدیر محترم 
منطقه چهار و معاونت مالی و اقتصادی و مدیر املاک 
شهرداری با مالکان املاک ۴۴ هکتاری  در مسجد امام 
حسن مجتبی حصار امام خمینی برگزار شد مشکلات 

این منطقه  مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
در ابتدای جلسه سید مسعودحسینی شهردار همدان 
با اشــاره به اینکه حفظ ســرمایه های مــردم برای 
شهرداری ارزشمند اســت گفت: مدیریت شهری با 
ارائه طرح های مختلف به دنبــال ارائه خدمات بهتر 
به شــهروندان و تامین منافع مالی و غیرمالی شهر و 

شهروندان است که عایدی آن آبادانی و توسعه شهر 
خواهد بود. وی با اشــاره به اهمیــت اجرای طرح 
بیمارستان هزار تختخوابی و شهرک سلامت و طرح 

های مختلف اقتصادی و سرمایه گذاری در این منطقه 
افزود: این قسمت از شــهر به دلیل دسترسی و مسیر 
گذرگاه غرب کشور پتانسیل های خوبی برای ایجاد 
اشتغال و شهرک پرستاران و جذب و تجمیع پزشکان، 
متخصصان درمانی و مرکز تخصصی پزشکی غرب 

کشور را دارد. 
سید مسعود حسینی با اشــاره به جدیت  مسئولان و 
نمایندگان شــهر همدان در پیگیری بیمارستان هزار 
تختخوابی افزود: بودجه این طرح آماده اســت که 
فرصت بزرگی را برای توسعه این نقطه از شهر فراهم 
می آورد.      شهردار همدان با بیان اینکه از پیشنهادهای 

مختلف مالکان این املاک در حوزه اقتصادی، پزشکی 
و مسکونی استقبال می کنیم افزود: مجموعه مدیریت 
شــهری در اجرای طرح های مشــارکتی و  سرمایه 

گذاری و هر نوع همکاری با مالکان عزم جدی دارد.
علی طهماسبیان مدیر منطقه چهار شهرداری همدان 
نیز با بیان اینکه اجرای طرح های مختلف  ســرمایه 
گذاری و  بیمارســتان هزار تختخوابی در مدیریت 
منطقه با جدیت پیگیری می شــود افزود: آماده ایم با 
پیشنهادهای مختلف مالکان  در  خصوص این املاک 
همکاری کنیــم و این طرح ها فرصت های بســیار 

بزرگی برای توسعه این منطقه در پی خواهد داشت.
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بوشهر – سهیلاکرمپورنیا،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان بوشهر گفت: زمینه اشتغال زندانیان استان با برگزاری دوره های آموزشی مهارتی صنایع دستی 
فراهم می شود.

اسماعیل سجادی منش در نشست با مدیر حوزه اشتغال اداره کل زندان های استان اظهار داشت: صنایع دستی ظرفیتی کم نظیر برای کمک به قشر محروم و بی بضاعت جامعه است که با آموزش مهارت های فنی 
در این حوزه شرایط ایجاد اشتغال پایدار فراهم می شود و ما به دنبال فراهم کردن زمینه اشتغال برای زندانیان استان با بهره گیری از این ظرفیت هستیم.

وی افزود: برگزاری دوره های آموزشی، ایجاد بازار فروش و خرید محصولات تولیدی زندانیان با استفاده از ظرفیت تعاونی های صنایع دستی استان، یکی از راهکار های ما برای کمک به این قشر بوده تا به 
بازآفرینی و برگشت به جامعه و درآمد پایدار زندانیان کمک کنیم. سجادی منش گفت: در کنار خود زندانیان این آمادگی وجود دارد تا خانواده های آن ها در زمینه صنایع دستی فعالیت کنند و با معرفی مربی و ایجاد 

شرایط برگزاری دوره آموزشی، از این موضوع نیز حمایت خواهیم کرد.

پتانسیل های خوب سرمایه گذاری در مناطق محروم همدان

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر شیراز :

38 درصد بودجه  عوارض  از عوارض است

مدیرعامل هلال احمر استان خبرداد؛

ارائه 8 هزار خدمت بشردوستانه به نیابت از 8 هزار شهید گلگون کفن همدان

ایران زمین 7اخبار 7ایران زمین ایران زمین

شیراز – قاسم توانایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی 
شهر شیراز در پنجاه  و هفتمین جلسه علنی شورا با اشاره به 
پیگیری استاندار فارس نسبت بحث پرداخت عوارض و 
تشکر جهت مطرح کردن این موضوع گفت: مطرح شدن 
این موضوع در فضای مجازی نشان از توجه و حمایت 
از اقشار ضعیف و زنده بودن جامعه است اما باید مطالبی 

برای روشن شدن موضوع مطرح شود.
ابراهیم حسینی با تاکید بر اینکه همه بودجه، عوارض 
نیست و تنها ۳۸ درصد بودجه عوارض است، افزود: 
هر چیزی که اسمش عوارض است مصوبه شورا ندارد 
باید این موارد را روشــن کرد. وی با بیان اینکه شورا و 
شهرداری از مصوبه تایید شده فرمانداری عدول نکرده 
است، اظهار داشت: اگر موردی تخلفی صورت گرفته 

شهرداری و شورا برخورد خواهند کرد و اگر به عموم 
مردم در جایی فشار بیاید شورای شهر آمادگی بازنگری 
دارد اما باید مربوط به عموم مردم باشد نه ۲ درصد. دیگر 
عضو شورای شهر شیراز نیز در این باره با اشاره به صحبت 
رئیس جمهور که مسببان وضعیت کنونی مسئولیت داشته 
باشند از استاندار فارس درخواست کرد که این خواسته 

رئیس جمهور در استان اجرا شود.

همدان -فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرعامل 
جمعیت هلال احمر اســتان همدان از ارائه ۸هزار 
خدمت بی منت و بشردوستانه در راستای برگزاري دومین 
کنگره ملي ۸هزار شهید والامقام استان درسال ۱۴۰۱ همزمان 
با یکصدمین سال تاسیس هلال احمر خبر داد.علی سنجر 
بگی در جمع خبرنگاران با اشاره به برنامه های هفته هلال 
پیش روی اظهارکرد: این جمعیت قصد دارد به پاس یک 
قرن خدمت بی منت ، آئین گرامیداشتی را در اردیبهشت ماه 
سالجاری و طول ســال ۱۴۰۱ با شعار »یک قرن خدمت 
بی منتّ« برگزار نماید و از طرفی انجام این مراسم همزمان 

شده با ارائه ۸ هزار خدمت توسط این جمعیت که به یاد ۸ هزار 
شهید استان همدان برگزار خواهد شد.وی با اشاره به نقش 
پررنگ امدادگران و کارکنان هلال احمر در دوران هشت سال 
دفاع مقدس، این دوران را برگ زرینی از دفتر یکصدسالگی 
خدمات هلال احمر ذکر نمود و اظهارکرد: کنگره ۸ هزار 
شهید استان همدان از ابتدای سال ۱۴۰۱ آغاز شده و با استفاده 
از رهنمون های مقام معظم رهبری )مدظله العالی( پیرامون 
کافی نبودن برگزاری یادواره برای شهدا و لزوم انجام کارهای 
شاخص به منظور گرامیداشت یاد و نام آنها ادامه می یابد و در 
ابتدای سال ۱۴۰۲ به مراسم کنگره ختم می شود و در همین 

راستا کمیته هایی تشکیل شده که جمعیت هلال احمر استان 
عضو کمیته اقشار و سازمان های مردم نهاد این کمیته است.
سنجر بگی با تاکید به این که خدمات طلایی این جمعیت 
در دوران پساجنگ هم تا بازگشت آزادگان سرافراز به وطن 
با نقش واسطه گری هلال احمر در میان اسَُرا و خانواده های 
آنها ادامه داشته است گفت امسال ۸ هزار خدمت بی منت را 
به مناسبت صد سالگی جمعیت هلال احمر در یکصد خانه 
هلال مستقر در سراسر استان و به یاد و نام ۸ هزار شهید استان 
اجرایی خواهیم نمود، اضافه کرد: این خدمات و آموزش ها 
فراتر از برنامه هاي مصوب جمعیت و اقداماتی است که 

در هفته هلال داریم.وی با اشاره به بخشی از خدماتی در 
این طرح به نیابت از شهدای گرانقدر را شامل آموزش های 
همگانی و تخصصی، اعزام کاروان سلامت، شناسایی خیرین 
و نیکوکاران محلی، شناسایی مددجویان و افراد بی بضاعت 
و ارائه خدمات کمک هزینه درماني ،دارویي و توانبخشي 
،عضو گیری برای واحدهای جوانان، امداد و داوطلبان در 
خانه های هلال و شعب سراسر استان، تشکیل کانون های 
جوانان، دانشجویان و طلاب، تهیه نقشه خطرپذیری روستاها، 
برگزاری مانورهای امدادی و تشکیل تیم های امداد روستایی 

انجام می گیرد.

مدیرکلامورمالیاتیاستانقزوینخبرداد؛
راهاندازیسامانهمالیاتنقلوانتقالخودروباهدف

تسهیلامورمودیان
 

قزوین – مریم نقدی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیر کل امور مالیاتی استان قزوین تاکید کرد: 
سامانه مالیات بر نقل و انتقال خودرو، در جهت گسترش خدمات الکترونیکی و کاهش 

مراجعه حضوری مودیان راه اندازی شده است
عزیزاله عباس پور، مدیرکل امور مالیاتی استان با بیان اینکه یکی از سیاست های سازمان امور 
مالیاتی گسترش خدمات الکترونیکی و کاهش مراجعه حضوری مودیان می باشد، اظهار 
داشت: با راه اندازی سامانه دریافت مالیات نقل و انتقال خودرو اشخاصی که متقاضی انتقال 
خودرو هستند، قبل از مراجعه به مراکز تعویض پلاک، می توانند مالیات انتقال خودرو را 
my.tax.gov.ir به صورت اینترنتی و بدون نیاز به مراجعه حضوری از طریق سامانه

پرداخت نمایند. وی افزود: پرداخت مالیات انتقال خودرو، قبل از انتقال آن، الزامی می باشد 
و اگر انتقال دهندگان خودرو، از اقدام به این امر خودداری نمایند و به مراکز تعویض پلاک و 
یا دفاتر اسناد رسمی مراجعه کنند، هیچ گونه خدماتی در این خصوص به آنها ارائه نمی شود. 
در سامانه نوبت دهی تعویض پلاک نیز طراحی به شکلی انجام شده که شهروندان پیش از 
اخذ نوبت به درگاه سازمان امور مالیاتی هدایت می شوند و پس از پرداخت مالیات می توانند 

برای نوبت تعویض پلاک اقدام کنند.

رئیسسازمانمدیریتوبرنامهریزيآذربایجانشرقياعلامکرد؛
سهم44درصديبهرهوريدرتحققرشد9/3

درصديصنعت
تبریز – امید محمد زاده اصل النجق،خبرنگاراقتصادسرآمد-رئیس سازمان مدیریت و 
برنامه ریزي آذربایجان شرقي گفت: طبق برنامه ریزي هاي صورت گرفته ۴۴ درصد از رشد 
9.۳ درصدي مورد نظر صنعت و رشد ۱5.7 درصدي معدن استان باید از محل بهره وري 
حاصل شود. محمد فرشکاران در جلسه رشد اقتصادي سازمان صمت مجموع نقش و 
سهم اقتصاد استان در اقتصاد ملي را ۳.۲۲ درصد اعلام کرد و افزود: سهم بخش صنعت و 
معدن در سال ۱۳99 از اشتغال استان ۳۸.۱ درصد و سهم ارزش افزوده این بخش ۳9.۱۳ 

درصد بوده است.
وي با اشاره به سپرده گذاري هاي صنایع بزرگ در خارج از استان متذکر شد: براي خروج 
سرمایه و ارزش افزوده صنعت از استان باید موانعي تعیین و ارزش افزوده صنایع در خود 
استان صرف شود. رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي آذربایجان شرقي تصریح کرد: 
تحقق رشد 7.۸ درصدي اقتصاد استان اگر به صورت جذب سرمایه گذاري خارجي و رونق 

صادرات اتفاق بیفتد منجر به ورود ارز و تاثیرات بیشتر در این رشد خواهد شد.
فرشکاران اذعان داشت: باید طرح جامع تولید تعریف شود و الگوي تولید منطبق با سند 

آمایش استان باشد.

معاون استاندار :
 امسال بحران آب در لرستان  جدی است

خرم آبــاد ســبحان حبیبی،خبرنگاراقتصادســرآمد-معاون 
هماهنگی امور عمرانی اســتانداری لرستان گفت: بحران آب 
و تبعات خشکسالی امسال در استان جدی و حفظ منابع آبی 

ضروری است. 
، احمدرضا دالوند در جلسه شــورای حفاظت از منابع آب با 
بیان اینکه هماهنگی و همدلی خوبی بین دستگاه های استان در 
بحث بحران آب وجود دارد، اظهار کرد: دستگاه های اجرایی 
باید علاوه بر نظارت و کنترل جدی تر، آمادگی لازم را به منظور 
جلوگیری از استفاده غیرمجاز آب در فصول گرم داشته باشند.

 وی افزود: فرمانداران در شهرستان ها با تشکیل جلسه حفاظت 
منابع آب به صورت هفتگی گــزارش نتیجه آن را به دبیرخانه 

استانی ارائه دهند تا پس از بررسی اقدامات لازم انجام شود.
وی تشکیل گشت مشترک جلوگیری از برداشت غیرمجاز آب 
را در شهرهای استان ضروری دانست و تاکید کرد: همچنین 
چاه های غیرمجاز با هماهنگی دستگاه قضا پلمب می شود تا 
مشکلات آب شرب و کشــاورزی در فصول گرم سال کمتر 

شود.
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری لرستان همچنین 
عنوان کرد: به دلیــل کاهش ۳۶ درصدی منابع آب در ســال 
جاری، به  هیچ عنوان آب پشت ســدها بدون مجوز این شورا 

رهاسازی نشود.
 دالوند فرهنگ سازی در مصرف آب را امری ضروری دانست 
و با بیان اینکه مردم باید بحران آب را جدی بگیرند، افزود: لازم 
است بیشتر از ظرفیت رسانه ها به ویژه رسانه ملی استفاده شود 

تا مردم بحران آب را باور کنند.
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اخبار

مهندس ایرج رخصتی سرپرست مدیریت 
عامل ذوب آهن اصفهان به همراه تنی چند 
از مدیران، سرپرســتان و کارشناسان شرکت در 
کارگاه های پیرامونی کارخانــه حضور یافتند و 
ضمن بازدید میدانی از محیط و مناطق کارگاهی با 
تلاشگران این بخش ها دیدار  و گفتگو کردند. این 
بازدید با هدف تجهیز کارگاه های پیرامونی کارخانه، 
از جمله ایجاد و راه اندازی مرکز تعمیرگاهی ولوهای 
صنعت فولاد و خطوط تولید شرکت های صنعتی 
در کلاس و فشارهای مختلف که یکی از نیازهای 
روزانه و مهم این کارخانه بزرگ صنعتی و ســایر 
شرکت ها و صنایع کشور می باشــد، انجام شد. 
مهندس رخصتی در این دیدار ضمن قدردانی از 
زحمات تلاشگران شرکت که با همت بلند و با تکیه 
بر توان و تجربه کارگران و دانش فنی متخصصان 
داخلی به دســتاوردها و رکوردهای متعدد دست 
یافتند، گفت: باید با تمام توان از همه ظرفیت های 
این کارخانه عظیم استفاده کنیم تا بتوانیم نیازهای 
خود را از داخل تامین و وابستگی کمتری به خارج 
از شرکت داشته باشیم. وی هدف از این دیدار را 
بازدید میدانی از کارگاه های معطل مانده شرکت 
دانست و افزود: زمان آن رسیده است که با استفاده از 

تجربیات موفق متخصصان شرکت در تعمیرات ولو 
ها، کارگاه های رها شده یا کارگاه هایی که به صورت 
کامل به کارگرفته نشده اند، به طور موثر، فعال شوند 
تا یک مرکز تعمیرگاهی ملی ولو ایجاد کنیم. این 
مرکز علاوه بر رفع نیاز شرکت بزرگ ذوب آهن 
اصفهان به ســایر صنایع و شرکت های کشور نیز 
خدمــات ارائه خواهد داد. سرپرســت مدیریت 
عامل ذوب آهن اصفهان بر جانمایی این کارگاه و 
آغاز عملیات آن به قید فوریت با به کارگیری تمام 
ظرفیت های موجود در شرکت تاکید کرد و گفت: 
با توجه به ضرورت و نیاز شرکت و سایر صنایع 
کشور،  تحریم های ناعادلانه و لزوم صرفه جویی 
و استفاده از دانش متخصصان داخلی، وجود چنین 
مرکزی در صنایع کشــور بیش از پیش احساس 
می شود که انشالله با راه اندازی این مرکز نیازهای 
خود را رفع خواهیم کرد و همچون همیشه دانش 
فنی خود را نیز برای توسعه علم و صنعت کشور در 

اختیار صنایع دیگر قرار خواهیم داد.

در دومین جلسه کمیته حقوقی آب کمیسیون کشاورزی مطرح شد؛ایجاد مرکز ملّی تعمیرات وَلو های صنعتی در ذوب آهن اصفهان

بحث آب در اصفهان صرفا موضوع آب نیست، بلکه بحث فرهنگ، تاریخ و تمدن است

مدیر دفترمدیریت مصرف شرکت توزیع برق اصفهان تاکید کرد؛

ممانعت از خاموشی در تابستان با رعایت الگوی مصرف

در دومین جلسه کمیته حقوقی آب کمیسیون کشاورزی، 
سلامت، آب و محیط  زیست اتاق بازرگانی اصفهان ضمن 
بررسی جوانب حقوقی بارگذاری های متعدد بر حوضه آبریز 
زاینده رود ، مقرر شد از ظرفیت های حقوقی نهادهای مختلف برای 
پیگیری حقوق کشاورزان و تأمین حقابه اصفهان استفاده شود. به 
گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه که با 
حضور  رئیس کمیسیون آب و مناطق کم برخوردار شورای شهر، 
نماینده شهرداری ، نماینده قرارگاه آب استانداری و دبیر انجمن 
شــرکت های دانش بنیان  و چند تن از کشاورزان تشکیل شد، 
محمدصادقی رئیس کمیسیون کشاورزی، سلامت، آب و محیط 
 زیست اتاق بازرگانی اصفهان رونق بخشی به کسب و کارهای 
حوزه کشاورزی را با ایجاد تعامل موثر با حوزه های حاکمیتی، 
عمومی و خصوصی  و استفاده کارامد، متوازن و پایدار از منابع 

طبیعی و خصوصا آب امکانپذیر دانست.
وی با بیان اینکه کشاورزان قربانی مدیریت نادرست در حوضه 

آبریز زاینده رود شده اند، تصریح کرد: بحث آب در اصفهان صرفا 
موضوع آب نیست، بلکه بحث فرهنگ، تاریخ و تمدن است که 
باید از آن محافظت کنیم. در این جلسه تاکید شد باید از شعار امسال 
مبنی بر»تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرین« برای تغییر روندها و 
اصلاح الگوها بهره برد.همچنین عنوان گردید حفظ آب در زاینده 
رود، هزینه بر، اما ممکن بوده و لازم است مشکلات خشکسالی 
در اصفهان به اطلاع عموم برسد .  در ادامه این جلسه عنوان شد 
تمامی دستگاه های دولتی اصفهان و بخش های خصوصی مانند 
اتاق بازرگانی باید پیگیر مصوبات شورای عالی آب باشند و تنها راه 
حل مشکلات آبی استان اجرای آن مصوبات خواهد بود ، همچنین 
نمایندگان سه قوه در استان و نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
باید بحث عدم وجود  آب در اصفهان را کاملا جدی گرفته و از 
راه های قانونی اجازه ندهند هیچگونه تقاضا و بارگذاری جدیدی 
در بخش صنعت و توسعه شهری در این استان صورت پذیرد  ، 

چون با این روند، هیچ امیدی به آینده اصفهان نیست.

مدیر دفتر مدیریت مصرف شــرکت توزیع برق 
اصفهان در مورد ساعت پیک مصرف اظهار داشت: 
بسیاری از شهروندان از این ساعت بی اطلاع هستند و 
شیوه مصرف شان در ساعات ۱۳ الی ۱۶ سبب افزایش 

بار مصرف می شود.
وی تاکید کرد: در صورت مدیریت ۲۱۶ مگاوات در 
سال ۱۴۰۰، می توانســتیم منجر به خاموشی نشویم 
که متاسفانه به دلیل گرمای زودرس، نیروگاه های در 
حال تعمیر و دیر وارد شدن نیروگاه ها به مدار شاهد 

خاموشی بودیم.
وی با بیان اینکه 77 درصد مشترکین شرکت توزیع برق 
اصفهان خانگی هستند که ۳5 درصد مصرف شبکه را 
به خود اختصاص داده اند، افزود: یک درصد مشترکین 
مربوط به بخش صنعت است که  ۲۸ درصد مصرف 

شبکه را دارند..
مدیر دفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع برق اصفهان 
در ادامه به عدم تعادل بین تولیــد و مصرف برق در 
کشور، تأکید کرد: باید به سمت انرژی های تجدیدپذیر 

و نیروگاه های تولید پراکنده برای تولید برق برویم.

وی خاطرنشان کرد: در بخش مصرف خانگی نیازمند 
به فرهنگسازی و آموزش در خصوص ساعات پیک 
مصرف هســتیم تا بتوانیم با مدیریــت مصرف مانع 

خاموشی شویم.
وی یادآور شد:مشترکین خانگی می توانند با نصب اپ 
برق من و انتخاب گزینه پلی مصرف از 5 درصد پاداش 
در هزینه برق مصرفی بهــره ببرند. در بخش صنعتی 
و کشــاورزی نیز در صورت مصرف کمتر از میزان 
مشخص شــده، قبض برق آن ها صفر و حتی پاداش 

تعلق می گیرد.
مدیردفترمدیریت مصرف شرکت توزیع برق اصفهان 
اظهار داشت: به همه مشترکین پیامک ارسال کردیم که 
اگر مصرف را رعایت کنید مشمول پاداش خواهید شد، 
اما متاسفانه در برخی از ادارات و بیمارستان ها نسبت به 
این موضوع بی توجهی می شود. صالحی با بیان اینکه 
باید فرکانس شبکه گسترده توزیع برق حفظ شود افزود: 
این فرکانس باید حدود 5۰ هرتز باشد و دو تا سه دهم 
کمتر شود، رله های فرکانسی به صورت خودکار از 
مدار خارج و سبب خاموشی شود. وی اضافه کرد: در 

این مورد و برای مدیریت مصرف با مشترکین تفاهم نامه 
امضا کرده ایم که میزان مصرف شان را متناسب با میزان 
خرید بار از شرکت مدیریت کنند. در این بین کسانی 
که تفاهم نامه امضا نمی کنند در اولویت قطع برق در 
زمان اوج مصرف هستند و اولویت دوم کسانی هستند 
که تفاهمنامه را امضا می کنند ولی به آن عمل نمی کنند.
صالحی تاکید کرد: بحث خاموشی ها هنوز مشخص 
نیست، ولی شــرکت های برق با پیشفرض، جدول 
خاموشی را آماده می کنند تا در صورت بروز مشکل 

آماده باشند.
وی اضافه کرد: برای کنترل شرایط، اقداماتی در بخش 
ادارات و سازمان ها و شــهرداری ها انجام دادیم که 
بازرسی نا محسوس و کنترل هوشمند از جمله آن ها 
است که درصورت مصرف بیش از حد معین، خاموشی 
اعمال شود. حکم دادستانی برای مشترکین پرمصرف 
داریم و این حکم را بــرای ادارات هم لحاظ کردیم؛ 
منتظر تکلیف هیات وزیران هستیم برای رعایت میزان 
مصرف در سال جاری و از آن به بعد در صورت عدم 
رعایت سقف مصرف، برق پرمصرف ها را بعد از یک 

بار اخطار قطع می کنیم.
وی تاکید کرد: امســال افزایش تعرفه هــا را داریم و 
مشترکین باید مصرف را در حد الگو نگه دارند و بیش 
از حد از الگو از پله پایین بر قبض آن ها اضافه می شود. 
این الگو ۲۰۰ کیلووات در ساعت در ماه است و بیشتر 

از آن هزینه افزایش می باید

سرپرست و خبرنگار: سمیه کربلاییویژه استان اصفهانبلدیه استان برگزیده

معاون اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان :
امکان ویرایش اطلاعات متقاضیان طرح ملی مسکن فراهم شد

 معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: بنابر اعلام وزارت راه و شهرسازی از 
یکم اردیبهشت ۱۴۰۱ امکان ویرایش اطلاعات متقاضیان طرح نهضت ملی مسکن فراهم می شود. امیر زاغیان 
معاون با اعلام این خبر، اظهار کرد: مطابق با اعلام وزارت راه و شهرسازی، متقاضیان طرح های ملی مسکن که در زمان 
ثبت نام در طرح های اقدام ملی مسکن و نهضت ملی مسکن، شهر محل درخواست و یا مشخصات و اطلاعات خود 
را در سامانه ثبت نام، اشتباه درج کرده اند، می توانند از روز پنج شنبه یکم اردیبهشت ۱۴۰۱ به مدت یک ماه، با مراجعه به 
سامانه طرح های حمایتی مسکن به آدرس http://saman.mrud.ir نسبت به اصلاح شهر محل درخواست 
مسکن و یا مشخصات و اطلاعات خود اقدام کنند.   وی تأکید کرد: مردم استان اصفهان که متقاضی طرح های ملی 
مسکن بوده و اقدام به ثبت نام کردند، پیش از تغییر شهر محل درخواست خود به »اطلاعیه ثبت نام از متقاضیان نهضت 

ملی مسکن« به تاریخ ۲۰ دی ۱۴۰۰ مندرج در سامانه توجه کنند.  
 معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان تصریح کرد: در صورت عدم امکان تأمین زمین در 

شهر محل درخواست، در نزدیک ترین شهر ممکن به شهر محل درخواست تأمین زمین انجام می شود.  
وی با اشاره به اینکه پایان سال ۱۴۰۰ مهلت ثبت نام در طرح نهضت ملی مسکن به پایان رسید، اظهار کرد: در طرح های 

اقدام ملی مسکن و نهضت ملی مسکن جمعاً ۴۱۸ هزار نفر از اهالی استان اصفهان ثبت نام کردند.  
زاغیان گفت: برنامه این استان در طرح نهضت ملی مسکن 5.۸ درصد نسبت به کشور است، بنابراین بر این اساس 
برای یک سال نیاز به ساخت 5۰ هزار و 99۲ واحد در استان است که این تعداد برای چهار سال به ۲۰۳ هزار و 9۶۸ 

واحد می رسد.  
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